7D5N WINTER HOKKAIDO ØSKI FUN

(ASAHIKAWA/SOUNKYO/OTARU/SAPPORO)

Tour Code: JCN-2



★ Special Cuisine: • Ramen Set Meal • 3 Types Hokkaido Crab Buffet

• Sukiyaki Set •ramen Grilled Fish Set • Japanese Set

Schedule:

D1 DEPARTURE -CHITOSE (MOB)

D2 ARRIVAL - CHITOSE/ ASAHIKAWA (L/D)

- Asahiyama Zoo (Penguin Parade)
- NanShan Sake Factory
- Ramen Valley

Hotel: Asahikawa Crescent Hotel or similar class

D3 ASAHIKAWA/ SOUNKYO (B/L/D)

- Ice Pavilion
- Water Fall of Ginga and Meteror
- Northern Arc Ski (Exclude Ski Equipment and Ski Suit)

Hotel: Northern Arc Ski Resort or similar class

D4 SOUNKYO/ABISHIRI / ASAHIKAWA (B/L/D)

- Okhotsk Dift Ice Museum
- Snow Mobile (Own Expenses)
- Kitaham Station
- White Swan Lake

Hotel: Asahikawa Crescent Hotel or similar class

D5 ASAHIKAWA/OTARU / SAPPORO (B/L/D)

- Otaru Canal
- Sakaimachi Street (Music Box Museum)

Hotel: Sapporo Emisia or similar class

D6 SAPPORO (B/L/D)

- Odori Park
- The Former Hokkaido Government Building
- Tanukikoji Shopping Arcade
- Mitsui Outlet Park

Hotel: Sapporo Emesia or similar class

D6 SAPPORO/CHITOSE -DEPARTURE (B/MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:





ASAHIKAWA

 Asahikawa Zoo (Penguin Parade) – Currently in Japan the most topic, but also the most popular a zoo. The garden design allows the animals to live freely in the environment, and to the park who can close contact with the animals or observation. In the majority of the park in order to facilitate the visit is divided into 19 districts, there are beast Museum, Penguin Museum, Monkey Hill, Hokkaido animal area, which again to the seals Museum and Polar Bear Museum of the highest popularity. Winter parenting with the tour of the Asahi Zoo is definitely another fun.

SOUNKYO

- Water Fall of Ginga and Meteror There are many waterfalls hanging on the cliffs of the pillars, the most famous of which is the meteor and the Galaxy Falls. Meteor waterfall from the 90-meter-high cliff on the breath of subduction pouring down. It is the left side of the drop of 120 meters of the Galaxy Falls, like a silver-like water attitude, it is soft and beautiful. Some people say that the meteor waterfall is a male waterfall, and the Galaxy Falls is a female waterfall, the two waterfalls collectively known as the couple waterfall. In the "Japanese Falls 100" are on the list.
- Ice Pavilion Experience the hottest atmosphere in Hokkaido, where you can experience minus 20 degrees of the world all year round. One of the most striking is to spend 25 years to do out of the icicle group.
- White Swan Lake because of the winter ice on the lake there will be a mirage phenomenon is very famous, but also to the winter there will be a group of white swans, so attract a lot of tourists.

OTARU

- Otaru Canal Rows of old warehouse built of stone stand along the canal. There is a stone-paved promenade and the old-fashioned gas lamps are lit and provide a romantic
- Sakaimachi Street Is an attractive, preserved merchant street in central Otaru, and famous with Kitaichi Glass and Music Box Museum.

SAPPORO

- Shiroi Koibito Park Is a fantastic space based on the ideals of deliciousness, fun and stories of sweets from a bygone era. In addition to housing the Shiroi Koibito Factory where this well-known Hokkaido confectionery is produced, the park also has a cafe to allow visitors to try Ishiya's original sweets, the Cookiecraft Studio, a toy exhibition room and the Rose Garden. The place visitors see, taste and experience here will make for truly "sweet"
- Tanukikoji Shopping Arcade Approximately 1KM- long arcade with around 200 shops that provide you a great shopping experience.

Departure Date:			Flight:			
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	
Adult						
Child						

Travel Agent:		

7天5夜

北海道冬季の滑雪乐

(旭川/层云峡/小樽/札幌)

Tour Code: JCN-2



观光景点:

★风味餐: •拉面定食 •三大北海道螃蟹任食 •陶板烧 •日式定食

・烧肉+寿司任食・黑毛豚定食・拉面烧鱼定食

精简行程:

第一天 启程 - 新千岁

(机上用餐)

第二天 新千岁/旭川 (午/晚餐)

- 旭山动物园 (企鹅巡游)
- 男山清酒厂
- 拉面村

酒店: 旭川客乐森酒店或同级

第三天 旭川/层云峡

(早/午/晚餐)

- 冰之美术馆
- 层云峡银河流星瀑布
- 北圆弧滑雪场 (不含雪具、雪衣和雪鞋)

酒店: 北圆弧度假酒店或同级

第四天 层云峡/网走/旭川

(早/午/晚餐)

- 天都山流冰馆
- 雪上摩托车(自费)
- 北滨车站(日本最近海的车站)
- 白天鹅湖

酒店: 旭川客乐森酒店或同级

第五天 旭川/小樽/札幌

(早/午/晚餐)

- 小樽运河
- 音乐盒水晶专门店

酒店:札幌艾米西雅酒店 或同级

第五天 札幌 (早/午/晚餐)

- 大通公园
- 北海道道厅
- 狸小路
- Mitsui Outlet购物城

酒店:札幌艾米西雅酒店 或同级

第七天 札幌 - 回程

(早餐/机上用餐)

行程次序,以当地旅社安排为准。





旭川

● 旭山动物园(企鹅游行) - 目前在日本最具话题性,也最受欢迎的一座动物园。园方设计让动物们可自在生活的环境,以及给来园者能与动物们近距离的接触观察。在广大的园内为了方便大家参观共分成19区,有猛兽馆,企鹅馆,猴子山,北海道产动物区等,其中又以海豹馆和北极熊馆人气最高。冬天亲子同游银白的旭山动物园,绝对是另一番乐趣。

层云峡

- 层云峡银河流星瀑布 层云峡有许多垂挂在柱状纹路绝壁上的瀑布,其中最出名的是流星和银河瀑布。流星瀑布从90公尺高的断崖上一口气俯冲而下它的左边是落差120公尺的银河瀑布,像拉着银般的水流姿态,显得柔和而美丽。有人说流星瀑布是男瀑布,而银河瀑布是女瀑布,把这两座瀑布合称为夫妻瀑布。在"日本瀑布百选"中均榜上有名。
- 冰之美术馆 体验北海道室内最寒冬的气氛,在这一年四季都可以体验到零下20度的世界。其中最引人注目的就是花25年做出来的冰柱群。
- 白天鹅湖-屈斜路天鹅湖因为冬天结冰的湖面上会出现海市蜃楼现象而非常有名, 而且到了冬季这里还会有成群的白天鹅、因此吸引了很多游客。

小樽

- 小樽运河街 北海道的必访之地。建造於西元1914年开始建造,但目前剩下可见的这一部分 ,却成为小樽最为怀旧与浪漫的街景之一
- 音乐风铃馆 本观是音乐盒专卖店,店里陈列展示及贩卖由世界各国收集,共有3,000种以上精致的古董与现代的音乐盒,目前在市面上几乎看不到的传统型音乐盒,都可以在此看的到。

札幌

- 北海道神宮 位于圆山公园旁, 古木参天, 环境优雅。奉祀历代天皇及开拓北海道有功的 间宫林藏及伊能忠敬, 是百姓心灵寄来的所在, 诚信参拜可保佑身体健康。
- **狸小路购物通** 北海道最大的商店街,除了历史悠久的老商店之外,也有最近才开幕的新商店,新旧点铺差排列在同一条街到,让这条街独独魅力。。

出发日期:			航班行程:				
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

- 7	ra	400	- A	-	-	2
-					-	